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روندی که لیگ امسال طی می کند غیرقابل پیش بینی است 
و نمی توان حدس زد که کدام تیم امسال قهرمانی را کسب 
می کند. ضمن اینکه من کماکان معتقدم هر سه تیم بالای 
جدول شرایط یکسانی دارند و هر کدام شانس برای قهرمانی 
دارند. تیم سپاهان بسیار قابل احترام است و مهره های خوبی 
را هم جذب کرده است، اما معتقدم پرسپولیس یک سر و گردن 
از حریفان خود بالاتر است. باشگاه گل گهر هم در صورتی که 
مشکلات خود را پشت سر بگذارد شرایط بهتری پیدا خواهد 
کرد. تیم پرسپولیس در بازی مقابل پدیده به نتیجه تساوی 
رسید؛ فکر می کنم این بازی از جذابیت های لیگ بود که قابل 
پیش بینی نبود و شاید انتظار این بود که پرسپولیس بتواند 
پدیده را که شرایط خوبی هم در جدول ندارد شکست دهد. اما 
همان طور که گفتم این موارد بخشی از جذابیت فوتبال است که 
اگر نباشد تیم ها فاقد تلاش و تمرکز در لیگ مسابقه می دهند. 
من نمی دانم کسانی که می گویند حذف استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا به نفع فوتبال ایران است بر چه اساس این 
حرف را می زنند، دو نماینده پرطرفدار ایران از حضور در آسیا 
حذف شده اند و این اتفاق چیزی جزءحسرت و ناراحتی برای ما 
ندارد. نمی دانم کجای این موضوع به نفع ماست، البته شاید این 
اتفاق باید زودتر رقم می خورد تا باشگاه ها به سمت رعایت کردن 
استانداردهای حرفه ای می رفته اند. متاسفانه  سال هاست که 
استانداردهای مجوز حرفه ای از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
به باشگاه ها اعلام شده است اما هیچ زمانی برای رعایت کردن 
آنها قدم برنداشتند و در نهایت این اتفاق تلخ برای فوتبال ما 
رقم خورد. خلأ مدیریت، بی توجهی به الزامات حرفه ای شدن 
باعث شد که الان شاهد حذف دو تیم مطرح و پرطرفدار 
ایرانی از آسیا باشیم. امیدوارم حداقل این اتفاق یک تلنگر 
برای مسئولان ورزش ایران باشد تا به سمت حرفه ای شدن و 
رعایت کردن ملزومات قدم بردارند. باید اجازه بدهند فوتبال 
روی پای خودش بایستد و نفس بکشد. من واقعا در جریان 
نیستم که چقدر کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای یا هر کدام از 
مسئولانی که در این پروسه درگیر بودند چه عملکردی داشتند، 
اما آن چیزی که از فوتبال ایران می دانم این است که همیشه 
در هر موضوعی چالش و مشکلات بسیار زیاد است و متاسفانه 
خیلی وقت ها هم افراد توانمند در جایگاه واقعی خود نیستند و 
در نتیجه اتفاقاتی می افتد که به ضرر فوتبال ما تمام می شود. 
در همین پروسه حذف استقلال و پرسپولیس سال هاست که 
کنفدراسیون فوتبال آسیا به این دو تیم هشدار داده بود، اما 
عدم توجه مسئولان ورزش و مدیران باعث شد این دو تیم در 

آسیا حذف شوند. 

فارس: پس از شکست نفت مسجدسلیمان مقابل نفت آبادان، 
تعدادی از لیدرهای نفت مسجدسلیمان وارد رختکن این 
تیم شده و با بازیکنان درگیری پیدا کردند. پس از این اتفاق 
انتشار فیلمی در فضای مجازی توسط یکی از لیدرهای نفت 
مسجدسلیمان که به کتکاری با شاگردان فراز کمالوند اشاره 
کرده بود، واکنش  گسترده ای را در میان اهالی فوتبال داشت. 
به همین خاطر این لیدر توسط نهادهای مربوطه دستگیر و 
بازداشت شد. بهزاد سواهی برادر داود سواهی )لیدرمذکور( در 
این خصوص گفت: من در محل کارم بودم که اطلاع دادند برادرم 
دستگیر شده است. او به عملکرد تیم اعتراض و انتقاد داشت و 
اکنون تاوان تعصبش به تیم شهر مسجدسلیمان را می دهد! او 
حتی قرارداد هم ندارد. بعداز حمله لیدرها به رختکن تیم نفت 
مسجدسلیمان، تمرینات این تیم برای امنیت تیم به اهواز منتقل 
شده است و فراز کمالوند هم به دلیل اتفاق پیش آمده اعلام کرده 

در تمرینات حاضر نمی شود. 

فوتبــالداخلــی

 پس از آنکه سرمربی تیم فوتبال ویارئال با لحنی تند 
از جرارد پیکه به خاطر اظهاراتش درباره قضاوت بازی اخیر 
رئال مادرید ایراد گرفت، مدافع کاتالان بارسلونا به شیوه ای 
طعنه آمیز پاسخش را داد. اونای امری سرمربی تیم فوتبال سویا 
پس از برد یک بر صفر مردانش در بازی خانگی برابر ویارئال در 
هفته بیستم لالیگا، با اظهارنظر درباره جرارد پیکه جنجال ساز 
شد. سرمربی باسکی تیم سویا در پاسخ به یک سوال درباره 
تصمیم بحث برانگیز داور مسابقه برای مردود اعلام کردن گل 
دنی پارخو برای ویارئال، به اتفاقی مشابه در بازی چند هفته قبل 
تیمش مقابل بارسلونا اشاره کرد که به عقیده او در آن بازی که 
ویارئال 2 بر صفر باخت، جرارد پیکه مدافع بارسا در محوطه 
جریمه تیمش مرتکب خطای هند شد اما نه داور آن را پنالتی 
تشخیص داد نه VAR صحنه را بررسی کرد. او گفت: صحنه 
برخورد توپ با دست پیکه در بازی ما برابر بارسلونا هم به نظر من 
خطای هند بود، چون او به وضوح توپ را با دست گرفت و ما در 
نهایت بازی را باختیم. چیزی که مرا ناراحت کرد این بود که او 
بعدا این موضوع را کتمان کرد و حالا هم که در توئیتر می آید و 
نسبت به قضاوت سایر بازی ها اعتراض می کند. به نظر من آدم 
باید صادق باشد و دیگران را گمراه نکند. پیکه هم به جای اینکه 
دهانش را ببندد، حرف هایی زد که مردم 
را گمراه می کرد. در واکنش به اظهارات 
امری، پیکه دوباره به سراغ شبکه های 
اجتماعی رفت و در صفحه شخصی اش 
در توئیتر جوابی کنایه آمیز به سرمربی 
ویارئال داد. او با گذاشتن عکسی از پیروزی 
6 بر یک بارسلونا مقابل  معروف 
پاری سن ژرمن در لیگ قهرمانان 
از  یکی  تیتر  با  همراه  اروپا 
مصاحبه های امری )سرمربی 
وقت پاری سن ژرمن( در 
آن  به قضاوت  اعتراض 
بازی، نوشت: آدمی دارد 
بعداز  که  می زند  حرف 
گذشت سه سال هنوز دارد 
از قضاوت داور بازی 6 بر یک 

شکایت می کند. 

بیــنالمــلل

فرزادآشوبی
 کارشناس فوتبال 

سفر شهاب الدین عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال 
به همراه تعدادی از دوستانش به لیتوانی به بهانه حضور 
تیم ملی فوتسال در این کشور نقد شد، اما هیچ گاه از سوی 
فدراسیون فوتبال شفاف سازی دقیقی بابت این موضوع 
نشد. نکته جالب اینجاست که حتی حسین شریفی 
سخنگوی فدراسیون فوتبال بعداز هجمه هایی که به 
این سفر و همچنین افرادی که در این سفر همراه رئیس 
فدراسیون فوتبال بودند به طرز عجیبی اعلام کرد که 
کسانی که همراه تیم ملی فوتسال بودند، از جیب هزینه 
می کردند و هیچ هزینه ای روی دست فدراسیون فوتبال 
نگذاشتند. تعداد تیم اعزامی ملی فوتسال به لیتوانی 

مشخص است. مصوبه ورزش 33 نفر بوده است، ولی  اگر 
کسی با هزینه شخصی خودش  آمده قدمش روی چشم 
ما. سخنگوی فدراسیون فوتبال حتی در ادامه وقتی با 
این پرسش روبه رو شد که شایعه شده هزینه سفر تیم ملی 
فوتسال با بودجه 10 میلیاردی از سوی سازمان لیگ تامین 
شده این موضوع را به شدت رد کرد و گفت: کسانی که 
بی دانش هستند از این صحبت ها می کنند چون تورنمنتی 
که فیفا برگزار می کند هزینه هایش را هم می دهد. اما 
خبری همراه با سند منتشر شد که گویای تخلف صورت 
گرفته از سوی مهرعلی نایب رئیس فدراسیون فوتبال برای 
انجام این سفر است. در گزارش منتشر شده عنوان شده که 

مهرعلی که تا آبان جاری مدیرعامل شرکت دی اچ اف ایران 
در آلمان بوده با استفاده از بودجه این شرکت هزینه سفر 
رئیس فدراسیون و دوستانش  را پرداخت کرده و اکنون 
شرکت توسعه بازرگانی برنا با ارسال نامه ای به فدراسیون 
فوتبال خواستار برگرداندن این هزینه شده است. نکته جالب 
اینجاست که فدراسیون فوتبال در این باره سکوت اختیار 
کرده و بابت مطلب منتشر شده هیچ واکنشی نشان نمی دهد. 
جای تعجب است که چگونه فدراسیون فوتبال درحالی که در 
همان وقت بابت این سفر مورد انتقاد قرار گرفت اکنون که 
اسنادی بابت مقروض شدن به یک شرکت برای انجام این سفر 

منتشر شده این چنین خود را به راه دیگر زده است.

ریخت وپاش میلیاردی در تور تفریحی »عزیزی خادم« و یاران

تبلیغات  جاری  فصل  در  آرمان ملی: 
محیطی به باشگاه ها واگذار شده و البته هر 
باشگاهی بایستی مبلغی به سازمان لیگ در 
این خصوص پرداخت کند. در حالی که کارگزار 
باشگاه پرسپولیس، تمام مبلغ توافق شده را به 
سازمان لیگ پرداخت کرده است چک های 
پاس نشده کارگزار باشگاه استقلال به مبلغ 15 

میلیارد تومان رسیده است. 
 انتخاب کارگزار

28 مهرماه سالجاری باشگاه استقلال از 
قرارداد با کارگزار جدید این باشگاه برای 
فصل پیش رو خبر داد. طی قراردادی میان 
مدیرعامل باشگاه استقلال و شرکت »ایده 
پروران تبلیغ«، این شرکت به عنوان کارگزار 
رسمی باشگاه استقلال معرفی شد. طبق 
این قرارداد کف تعهد کارگزار در فصل جاری 
500 میلیارد تومان و در صورت افزایش درآمد 
کارگزار، باشگاه از این درآمدها سهم بالایی 
خواهد برد. گفتنی است 150 میلیارد تومان 
از تعهد کارگزار مربوط به تبلیغات محیطی 
بازی های خانگی باشگاه استقلال است. صادق 
درودگر، عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال 
در پاسخ به سوالی در مورد سرمایه یک میلیون 
تومانی شرکت کارگزار باشگاه استقلال گفت: 
همه شرکت ها برای ما محترم هستند مگر 
آنکه خلاف آن ثابت شود ولی باید عرض کنم 
سرمایه این شرکت در ابتدا یک میلیون تومان 
بود و سپس در سال 13۹۷ یک میلیون و 

صدهزار تومان شد و بعد در 25 مهر 1۴00 آن 
را به 52 میلیون تومان رسانده است. 

 واگذاری تبلیغات محیطی 
یکماه قبل بالاخره پس از کش وقوس های 
فراوان تبلیغات محیطی به باشگاه استقلال 
واگذار شد و قرارداد آن به امضا می رسد. 
همچنین وثیقه ملکی استقلال مورد قبول 
سازمان لیگ قرار گرفته است. ایرنا سیزدهم 
آذرماه نوشت: پیش از این »حمید سجادی« 
وزیر ورزش و جوانان در گفت وگویی درباره 
پیشنهاد مدیرعامل باشگاه استقلال در خصوص 
اینکه مسئولیت اجرای تبلیغات محیطی در 
مسابقات خانگی توسط باشگاه این باشگاه 
انجام شود، گفت: »مصطفی آجرلو« مدیرعامل 
استقلال برای تبلیغات محیطی طرحی را برای 
بهره گیری تیم ها منطبق بر قوانین و شرایط 
AFC  ارائه کرد تا تیم های میزبان در ورزشگاه 
خانگی یا ورزشگاهی که از سوی آنها اجاره 

می شود، مجری تبلیغات محیطی خود شوند. 
 ضمانت قرارداد 

گفته می شود کارگزار باشگاه استقلال برای 
ضمانت این قرارداد سند یک ساختمان یا ویلا در 
منطقه لواسان را به ارزش نزدیک 3۹ میلیارد به 
سازمان لیگ ارائه داده است. حالا سوال اینجاست 
که مالک این ملک که به عنوان ضمانتنامه به 
سازمان لیگ داده شده چه کسی است؟ آیا این 
ملک برای شخص کارگزار یا نزدیکان او بوده یا 

جزو املاک خود کارگزار است؟

 نظر سازمان لیگ 
محیطی  تبلیغات  اخیر  هفته  چند  در 
در بازی های خانگی در اختیار سرخابی ها 
بوده است اما اکنون سازمان لیگ باردیگر با 
استقلال به مشکل خورده است. صادق درودگر 
عضو هیات رئیسه سازمان لیگ فوتبال در 
این خصوص اظهارکرد: کارگزاران استقلال 
و پرسپولیس دو شرکت مجزا هستند و دو 
نوع قرارارداد مختلف با این دو شرکت بسته 
شده. کارگزار استقلال اولین پرداختی اش را 
که داشت پس از آن نامه ای زد که به دلیل 
مسدودبودن حساب های باشگاه استقلال 
قادر به پرداخت پول نیستیم که این دلایل 
قانع کننده ای نبود. در بدو درخواست قراردادها 
می توانستند به صورت مجزا آنها را تفکیک 
کنند و از آن به بعد چهار بازی است که هیچ 
پولی پرداخت نشده است. براساس قرارداد 
موجود اگر اولین پرداختی انجام نشود موجب 
فسخ قرارداد می شود. ما هنوز قرارداد را فسخ 
نکردیم و بخش حقوقی مان دارد این موضوع 
را مطالعه می کند. درودگر ادامه داد: دو بار 
مکاتبه شده با باشگاه استقلال که درواقع 
همان جواب های قبلی را داده و گفته شما از 
قبل به ما بدهکار هستید. یعنی با وعده های 
اول فصل برای تولید ثروت همخوانی ندارد و 
به اعتقاد من باید منطقی تر برخورد شود. روز 
اول صحبت  از کف درآمد پانصدمیلیاردی تا 
هزار میلیاردی بود و بعد ما فهمیدیم تبلیغات 

محیطی به علاوه پیراهن است. به هرحال 
فصل های گذشته هم شاید درآمدهای زیادی 
از پیراهن استقلال کسب شده بود. ما دوست 
داریم باشگاه هایمان موفق باشند ولی از این 
به بعد این مساله به بخش حقوقی ما مربوط 
است. من اعلام خطر کردم درباره کسی که 
صدمیلیارد بدهی به فوتبال کشور بدهی دارد 
و پشت این قضیه است. او در خصوص وضعیت 
سازمان لیگ با باشگاه پرسپولیس بیان کرد: 
پرسپولیسی ها شیوه قراردادشان به گونه ای بود 
که از همان اول همه چیز را با ما تسویه کردند و 
بدهی ندارند و از اول اسپانسر ما را پذیرفتند و 
هیچ مشکلی با آنها نداریم. درودگر در خصوص 
علت بسته بودن حساب استقلال گفت: من در 
حوزه بازاریابی نظرم را قبلا دادم و به دوستان 
در استقلال توصیه کردم که این کار را نکنند و 
به آنها کمک نمی کند. حساب استقلال به دلیل 
بدهی مالیاتی و بیمه تامین اجتماعی مسدود 
است البته ماده 38 بیمه تامین اجتماعی شامل 
هیچ باشگاهی نمی شود. ما قطعا به باشگاه 
استقلال کمک می کنیم و به گونه ای که به 
نفع فوتبال باشد عمل می کنیم چون اگر این 
دوازده میلیارد را گرفته بودیم حداقل باید به 

هر باشگاه هشتصد میلیون می دادیم. 
 افزایش بدهی 

با پاس نشدن چک تبلیغات محیطی کارگزار 
باشگاه استقلال برای بازی با مس رفسنجان، 
بدهی این باشگاه به سازمان لیگ افزایش یافت. 
استقلال شنبه این هفته در چارچوب هفته 
چهاردهم لیگ برتر به مصاف مس رفسنجان 
رفت. این باشگاه در این بازی خانگی که با 
پیروزی 3 بر 2 آبی پوشان به پایان رسید، 
تبلیغات محیطی را در اختیار داشت. ایسنا 
نوشت: براساس توافق باشگاه استقلال با 
سازمان لیگ فوتبال قرار بوده که پس از هر 
بازی سهم 3 میلیاردی این سازمان از تبلیغات 
محیطی پرداخت شود اما این پرداخت پس 
از بازی با مس رفسنجان اتفاق نیفتاد. پیش 
از این چک های تبلیغات محیطی کارگزار 
استقلال برای چهار دیدار خانگی پاس نشده 
بود تا این باشگاه 12 میلیارد تومان به سازمان 
لیگ فوتبال بدهکار باشد و حالا با پاس نشدن 
چک بازی با مس رفسنجان، این بدهی به 15 
میلیارد افزایش یافت. البته باشگاه پرسپولیس 
مشکل مشابهی با سازمان لیگ فوتبال ندارد 
چرا که طبق ادعای مسئولان این سازمان 
کارگزار پرسپولیس در همان ابتدای کار با 
پرداخت ۴2 میلیارد تومان، سهم سازمان لیگ 

را پیش پیش پرداخت کرده است.

 وثیقه 39 میلیاردی کارگزار آبی ها اجرایی می شود؟

دعوای 15 میلیاردی استقلال و سازمان لیگ! 

مدیرعامل پیشین باشگاه پرسپولیس مدعی شد یک روز 
پس از انتخابش به عنوان مدیرعامل پرسپولیس از سمت خود 

استعفا کرده است.
 سهام پرسپولیس؟

محمد رویانیان درباره اسناد رسمی که منتشر شده و  از او 
و زنده  یاد کاشانی به عنوان مالک 2 درصد سهام پرسپولیس 
نام برده شده است، گفت: من همین الان از این موضوع اطلاع 
پیدا کردم. این حرف ها اصلا سندیت ندارد و با عقل جور در 
نمی آید. من نه اطلاع دارم و نه تایید می کنم. این موضوع 
برای زمان علی آبادی است که در سال 8۴ رئیس سازمان 
تربیت بدنی بوده. من سال ۹0 به پرسپولیس آمدم. یعنی 
علی آبادی از شش سال آینده اطلاع داشته است؟ وی در پاسخ 
به این سوال که »چرا در این اسناد اسم شما آمده است؟«، 
تصریح کرد: نمی دانم چه نامه هایی زده شده است. از سال 8۴ 
که علی آبادی رئیس بود، بعداز او سعیدلو آمد و بعداز آن هم 
عباسی در وزارت ورزش بود. ممکن است در زمان علی آبادی 
یک چیزی را طبق یک بند قانونی به اعضای هیات مدیره یا 
مدیرعامل داده و بعد از آن بررسی کرده اند. من نیمه دوم سال 
۹0 با رأی مجمع مدیرعامل باشگاه پرسپولیس شدم و تا سال 

۹۷ در ثبت شرکت ها بنده مدیرعامل شناخته می شدم و این 
یکی از تخلفات بیَِن وزارت ورزش بوده است. بعداز من هفت 

مدیر آمدند و همه سرپرست بودند که خلاف بوده است و 
باید در ثبت شرکت ها مدیر بعد از من معرفی می شد 
که هیچکدام از این مراحل اداری بعداز رفتن من طی 

نشده است. متاسفانه ثبت شرکت ها من را تا سال ۹۷ 
مدیرعامل می دانست در حالی که من سال ۹2 رفته 

بودم. شاید در رسیدگی  به پرونده پرسپولیس به این 
مساله استناد کردند که رسما مدیرعامل چه کسی 

بوده است در صورتی که من مدیرعامل نبوده ام. 
بعداز اینکه سازمان تربیت بدنی تبدیل به 

وزارت ورزش شد، تنها مدیرعاملی که 
رسما در مجمع باشگاه انتخاب شد من 
بودم که در ثبت شرکت ها تا سال ۹۷ 
اسم من بود. تا زمان گرشاسبی همه 
مدیرانی که آمدند رسمی و قانونی 

مدیرعامل باشگاه نبودند.
 بازگشت به گذشته؟

رویانیان در پاسخ به این سوال که 

»اگر به گذشته برگردید مدیرعامل پرسپولیس می شوید؟«، 
خاطرنشان کرد: اگر الان پیشنهاد شود، دوباره به پرسپولیس 
نمی آیم و مسئولیت قبول نمی کنم. در آن زمان هم که به من 
پست مدیرعاملی پرسپولیس را دادند، فردای آن روز استعفا 
کردم، ولی وزیر گفت که یک مدتی بمانم که این مدت نزدیک 
سه سال شد. وی در واکنش به این موضوع که شاید اسناد را 
به جای شما امضا کردند و سهام را به نام شما زدند، تصریح کرد: 
نه بعید است. من مدیرعامل رسمی پرسپولیس بودم و 
در آن زمان اسم پیروزی را به پرسپولیس برگرداندیم.  

 حذف سرخابی ها 
حذف  درباره  پرسپولیس  پیشین  مدیرعامل 
سرخابی ها از آسیا افزود: میلیون ها نفر طرفدار این 
دو باشگاه هستند و می خواهند تیم محبوب شان در آسیا 
باشد. حذف استقلال و پرسپولیس شوکی بزرگ 
برای هواداران شان است و چنین اتفاقی 
حق این تیم ها و هواداران شان نبود. 
رویانیان گفت: من می گویم مجمع 
پرسپولیس به بنده حکم داد که باید 
باشگاه را خصوصی کنیم. چند 
مدت کار و شرکت ایجاد کردیم 
و بعداز آن کنار رفتیم. تقریبا 
هشت سال است این موضوع 

رها شده است. 

محمد رویانیان:
فردای مدیرعاملی ام در »پرسپولیس« استعفا کردم

      تیم ملی 
هاجر دباغی که در فصل جدید لیگ برتر فوتبال 
زنان توانسته نقش درخشانی را داشته باشد و با 12 
صدرنشین جدول گلزنان است، یکی از بازیکنانی است 

که در فهرست نهایی تیم ملی حضور خواهد داشت.

      گل 50 متری
گل نخست اتلتیکو برابر ویارئال که توسط آنخل 
کوریا به ثمر رسید، شاید برنده جایزه پوشکاش سال 
2022 شود. او از فاصله تقریبا 50 متری و از میانه زمین 

اقدام به شوتزنی کرد و توپ به تور نشست.

            حذف
آرسنال در دور سوم رقابت  های جام حذفی فوتبال 
انگلیس به مصاف ناتینگهام فارست رفت و نهایتا این 
مسابقه با نتیجه 1 بر صفر  به سود تیم میزبان خاتمه یافت. 

با این نتیجه  آرسنال از جام حذفی انگلیس حذف شد.

ت
شــ

سنو
عک

تیم پرسپولیس تا هفته چهاردهم لیگ برتر 
نمایش خوبی نداشته و تعداد گل های دریافتی 
این تیم دو رقمی شده است. اسماعیل حلالی 
بازیکن سابق پرسپولیس در این خصوص 

صحبت کرد. 
 پرسپولیس در هفته چهاردهم با 

صدرجدول فاصله دارد!
 با توجه به نفراتی که در این فصل برای 
پرسپولیس بازی می کنند، نتایج خیلی خوب 
بوده است ولی اگر بخواهیم با عملکرد پنج 
فصل اخیر مقایسه کنیم رضایت بخش نیست. 
مهره هایی که در اختیار کادرفنی هستند برای 
نمایش مورد انتظار هواداران کافی نیستند. 
مشکلاتی درون دروازه تیم و همچنین در 
سازمان دفاعی سرخ پوشان دیده می شود. 
تغییرات زیاد و مصدومیت ها باعث شده تا 
لک  حامد  آید.  به وجود  ناهماهنگی هایی 
به عنوان دروازه بان اول تیم در برخی بازی ها 
گل هایی دریافت کرده که خودش نیز به عنوان 
دروازه بان می پذیرد عملکرد مطلوب را در آن 

لحظات ارائه نکرده است. 
 درصد اشتباهات تیم در کارهای 

دفاعی بالا رفته است!
باید کمی واقع بین باشیم و ایرادها را قبول 
کنیم. زمانی که علیرضا بیرانوند به پرسپولیس 
پیوست، ایگورپانادیچ مربی دروازه بان های تیم 
که دستیار خوب برانکوایوانکوویچ بود توانست 
تاثیرات زیادی روی عملکرد بیرانوند داشته 
باشد. او با تمرینات سخت و دشوار دروازه بان 
فعلی تیم ملی را چند پله بالاتر برد. حامد 
لک نیز در این دو سالی که در پرسپولیس 
حضور داشته متاسفانه در بازی با پا پیشرفت 
چندانی نداشته است. وقتی که در تیم بزرگ 
پرسپولیس نتوانسته رشد کند باید این موضوع 
به او تذکر داده شود تا بتواند برای ارائه بازی 
بهتر رشد کند. او حداقل می تواند بازی با پای 
خود را اگر صفر است به 5 برساند و حتی اگر 
به 10 هم نرسید قابل قبول خواهد بود چون به 

سود تیم است. 

گفـــتوگـــو

محرومیت»میرزاجانپور«
درلیگوالیبال

ایسنا: مجتبی میرزاجانپور بازیکن تیم 
فولادمبارکه سپاهان اصفهان تا تشکیل کمیته 
انضباطی از همراهی تیمش در دیدارهای 
لیگ برتر مردان محروم شد. هفته شانزدهم 
لیگ برتر والیبال مردان با هفت دیدار در 
شهرهای رفسنجان، گرگان، تهران، رامسر، 
گنبد، یزد و ورامین پیگیری شد. تیم های 
شهرداری گنبد و فولادمبارکه سپاهان این 
هفته در سالن المپیک گنبد به مصاف یکدیگر 
رفتند که این دیدار با نتیجه سه بر دو به سود 
سپاهان صدرنشین به پایان رسید، اما مسابقه 
دو تیم با حاشیه هایی نیز همراه بود. سازمان 
لیگ فدراسیون والیبال براساس گزارش ناظر 
این دیدار، مجتبی میرزاجانپور بازیکن تیم 
فولادمبارکه سپاهان اصفهان را تا تشکیل 
نشست کمیته انضباطی از همراهی این تیم 

محروم کرد. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

اسماعیل حلالی: 
عملکرد

پرسپولیس
رضایتبخشنیست!

استقلال،پرسپولیسوگلگهر
هنوزحذفنشدهاند

حمید سجادی وزیر ورزش وجوانان درباره 
حذف تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس 
از لیگ قهرمانان آسیا، اظهارکرد: ان شاءا... 
که حذف نمی شوند و هنوز امیدوار هستیم، 
شش روز دیگر از فرصت استیناف خواهی باقی 
مانده است و فدراسیون فوتبال ایران به عنوان 
عضو AFC به دو باشگاه سه ماه مهلت زمانی 
داد که هنوز این مهلت تمام نشده و باشگاه ها 
در تلاش هستند تا تکالیفی که از سال 2016 
انجام نشده است را انجام دهند. وی ادامه داد: 
تیم فوتبال گل گهر هم بدهی داشت و هشت 
روز دیر پرداخت صورت گرفت که این مساله 
نیز حل می شود. وزیر ورزش و جوانان با اشاره 
به اینکه پرسپولیس و استقلال تا پایان دی ماه 
در حال تکمیل مدارک بودند و دو هفته قبل به 
یک باره از طرف شرکتی که بحث های حرفه ای 
سازی AFC را دنبال می کند ضرب الاجل پنج 
روزه آمد، گفت: در حال حاضر طرف حساب ما 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نیست و با این شرکت 
طرف هستیم. سجادی افزود: این درحالی است 
که تمامی باشگاه های چین حذف شده اند، 
عربستان 10 درخواست داشته که با حذف سه 
مورد همراه شده است و در حال حاضر پرسش 
ما این است که کنفدراسیون فوتبال آسیا چگونه 
مهلت فدراسیون خودش را که به رسمیت 
می شناسد نادیده گرفته و به یک باره به هواداران 
و مدیریت دو تیم شوک وارد کرده است. به 
گفته سجادی بحث مالکیت مشترک دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس نیز حل شده است. 
 این اظهارات درحالی از سوی وزیر ورزش و 
جوانان مطرح شده است که 1۷ دیماه  سالجاری 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در اطلاعیه ای رسمی 
از ابطال قطعی پروانه حرفه ای سه تیم استقلال، 
پرسپولیس و گل گهر سیرجان و غیبت این سه 

تیم در لیگ قهرمانان آسیا خبر داد. 


